
Goedendag,

Als jachthouder in de polder Rijnenburg te Utrecht wil ik toch mijn ongenoegen uiten over de 
besluitvorming zoals deze er nu voorstaat.

Al 43 jaar bejagen wij deze polder en nog steeds met veel plezier werken wij aan dit 
jachtveld.

De wildstand wat betreft het konijn kan ik kort zijn die hebben wij niet en ook nooit gehad.

Daarentegen het haas hebben wij wel en in overvloed.

Wij oosten gemiddeld tussen de 60 en 70 stuk hazen per jaar en dat mag eens een jaar 80 
zijn maar meer willen wij er niet oosten.

Ik de telling van afgelopen voorjaar hebben wij weer een geweldige stand van naar schatting 
tussen de 190 en 220 stuks hazen.

Aan het begin van het jachtseizoen kijken wij altijd naar de stand, zijn er veel gesneuveld 
door alle oorzaken genomen.

Nu vertellen ons de dames en heren in Den Haag dat het haas op de rode lijst moet komen 
om bedreiging voor uitsterven te voorkomen.

Dit is nu echt te gek voor woorden, wanneer wij het haas niet meer zouden mogen bejagen. 
Het zal zijn voortbestaan ernstig in gevaar brengen en uiteindelijk lijden tot uitsterven.

In de 43 jaar hebben wij diverse jaren niet gejacht, dit i.v.m. vogelgriep en de corona.

In die jaren hebben wij wel geteld en bekeken wat gebeurt er nu en dan valt het op dat er 
geen toenamen is van de aantallen, sterker nog er is eerder een afname.

De hazenpest steekt zijn kop op vlak bij ons in de Krommerijnstreek.

Er komt een soort van over populatie en inteelt. We vinden doden hazen.

Van deze doden hazen hebben diverse laten onderzoeken in Lelystad maar waar geen 
ziekte was vast te stellen kregen wij als antwoord.

Ik nodig iedereen uit om in de polder bij ons te komen kijken ik zal u de hazen laten zien 
waar wij al zolang zuinig op zijn en willen blijven.

Daarom vraag ik u om de beslissing in heroverweging te nemen en ons ons werk te laten 
doen wij als jagers, alle lid van WBE en natuurliefhebbers.

W.M.H. Wim


